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Abstract (en)
The operating element has a scale (3), marked with symbols for different positions of a rotary knob, provided as part of cover (10) constructively
combined with the operating element, a light conductor (6) split into 2 parts (6.1,6.2) for scale and corona illumination, which are separated by a
peripheral slot (8) into which part of the cover depends and illuminated by a light source (9) positioned at the rear of a light rotor (7).

Abstract (de)
Es wir vorgeschlagen, einen vorzugsweise nicht bewegten Lichtleiter (6) durch einen umlaufenden Schlitz (8), in den eine Bedienblende (10)
eintaucht, in zwei Bereiche (6.1, 6.2) zu unterteilen. Der innere Bereich (6,1) ist von einem Benutzer einzusehen und stellt die im Nachdesign
beleuchtet Korona (5) das. Der äußere Bereich (6.2) ist durch die Blende (10) verdeckt und leuchtet die aus diversen Symbolen (4) bestehende, um
den Drehknopf (2) umlaufende Skala (3) aus. <IMAGE>
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